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Na stronie ministerstwa rolnictwa ukazaÅ‚ siÄ™ komunikat o powstaniu Narodowej Rady ds. Hodowli
Koni. Warto zwróciÄ‡ uwagÄ™ na pierwsze zdanie owego komunikatu, które brzmi: Minister
rolnictwa i rozwoju wsi Jan Krzysztof Ardanowski wziÄ…Å‚ udziaÅ‚ w inauguracyjnym
posiedzeniu, powoÅ‚anej przy Polskim Klubie WyÅ›cigów Konnych, Narodowej Rady do
spraw Hodowli Koni.

Wynika z tego, Å¼e tym razem to nie minister powoÅ‚aÅ‚ RadÄ™, a prezes PKWK, a jednoczeÅ›nie
peÅ‚nomocnik ministra ds. koni, Tomasz Chalimoniuk. A konstrukcja personalna tej nowej
&bdquo;Narodowej&rdquo; Rady wyglÄ…da tak, Å¼e peÅ‚ny skÅ‚ad osobowy Rady Polskiego
Klubu WyÅ›cigów Konnych (9 osób) zostaÅ‚ poszerzony o &ndash; jak czytamy w komunikacie
&ndash; przedstawicieli hodowców prywatnych, stadnin paÅ„stwowych oraz szeroko
rozumianej branÅ¼y &bdquo;przemysÅ‚u koÅ„skiego&rdquo;. Z komunikatu wynika teÅ¼, Å¼e
nowa 25-osobowa Rada ma pracowaÄ‡ w maÅ‚ych podzespoÅ‚ach powoÅ‚anych przez Prezesa
PKWK, w celu wypracowania m.in. konkretnych propozycji dziaÅ‚aÅ„ w sektorze konnym, by
rozwinÄ…Ä‡ tÄ™ branÅ¼Ä™. PeÅ‚ny skÅ‚ad osobowy Rady jest podany na stronie ministerstwa
rolnictwa. ChoÄ‡ nazwiska sÄ… zacne, jestem sceptyczny co do efektów dziaÅ‚ania nowej Rady. Z
kilku powodów. Po pierwsze, im wiÄ™ksze jakieÅ› ciaÅ‚o, tym mniej efektywne. Po drugie,
Å¼adnych pozytywnych dla hodowli koni efektów dziaÅ‚ania dwóch poprzednich rad nie
odnotowaliÅ›my. Ani tej, teÅ¼ kilkudziesiÄ™cioosobowej, powoÅ‚anej jeszcze przez poprzedniego
ministra rolnictwa, ani tej maÅ‚ej 6-osobowej, powoÅ‚anej we wrzeÅ›niu 2018 roku przez Jana
Krzysztofa Ardanowskiego. Å»adna z tych rad nie zdoÅ‚aÅ‚a zapobiec postÄ™pujÄ…cej
degrengoladzie w paÅ„stwowej hodowli koni. Å»adna nie zdoÅ‚aÅ‚a zapobiec wyrzucaniu kolejnych
hodowców. Å»adna nie zdoÅ‚aÅ‚a wpÅ‚ynÄ…Ä‡ na politykÄ™, jakÄ… w stosunku do hodowli koni
uprawia KOWR. A wÅ‚aÅ›ciwie naleÅ¼y powiedzieÄ‡, Å¼e nie zdoÅ‚aÅ‚a sprawiÄ‡, aby KOWR
jakÄ…Å› sensownÄ… politykÄ™ zaczÄ…Å‚ prowadziÄ‡, bo do tej pory obserwujemy, Å¼e albo nie
robi nic, albo wrÄ™cz szkodzi. No cóÅ¼, dajmy nowej Radzie czas. I tak &bdquo;po owocach
poznacie ich.&rdquo; A zatem poczekajmy na owe owoce.Marek Szewczyk  
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